
                                                                                           
 

 

 

 

 

Styrelsens yttrande gällande sammanslagning av kretsar 

 

Styrelsen i Västerbergslagens Jaktvårdskrets blev för en tid sedan kontaktad av styrelsen i vår 

grannkrets Grangärde Jaktvårdskrets. 

På grund av väldigt dåligt engagemang så har dom de senaste åren inte kunnat genomföra några 

aktiviteter och har heller ej kunnat få tag i personer för att bemanna sin styrelse. 

 

Med anledning av detta så har Grangärde Jaktvårdskrets en önskan om att få gå in i 

Västerbergslagens Jaktvårdskrets genom så kallad absorbtion. Detta innebär att Västerbergslagens 

Jaktvårdskrets efter nästkommande års årsmöte tar över Grangärde Jaktvårdskrets medlemmar, 

verksamhetsområde samt ekonomi.  

 

Styrelsen i Västerbergslagens Jaktvårdskrets har den 6 feb haft ett extra styrelsemöte där vi 

diskuterade frågan och ställer oss positiva till sammanslagningen/absorbtionen. 

Styrelsen föreslår årsmötet är att bifalla förslag samt att uppdra åt styrelsen att tillsammans med 

styrelsen i Grangärde Jaktvårdskrets göra framställan härom hos Länsjaktvårdsföreningen.  
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